<主耶稣我爱祢> 12/27 – 1/2/11

“我們愛，因為　神先愛我們。(约翰一书 4:19)
“We love, because He first loved us.” (1 John 4:19)

不 是 我 們 愛 神 ， 乃 是 神 愛 我 們 ， 差 他 的 兒 子 為 我 們 的 罪 作 了 挽 回 祭 ， 這 就 是 愛 了 。”(约翰一书 4:19)

“This is love: not that we loved God, but that he loved us and sent his Son as an atoning sacrifice for our sins.” (1 John 4:19)

“惟有基督在我们还作罪人的时候为我们死，神的爱就在此向我们显明了。” (罗马书5:8)
“But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.” (Roman 5:8)
默想祷告: 耶稣问彼得三次 “你爱我吗?” 是檢验彼得对 “爱”不同層面的领受, 与他对事奉主的真诚。现代人把 “我爱你” 这句话变为陈腔滥调, 连自已都不知道在说些什么。原來我们不懂得爱的真谛, 如果不是神先爱我们, 为我们舍己, 我们所表達的爱也祇不过是属动物性, 帶血氣, 情慾上的利己之爱。主耶稣把神的爱完完全全地显明出来, 是普及性、 终極关怀的爱; 並以身作则, 不期待報偿, 毫不保留地付出, 施与给世上一切与神敌挡的人, 甚至为人類替罪, 犧牲完成救赎。对相信祂的人, 祂的爱更是无微不至, 每日相隨, 使祂的兒女沐浴在祂的保护和眷顧之中。人因罪性的桎梏, 心灵无法衍生出无私的摯爱, 但藉著效法主耶稣, 我们能超越自已, 脱离卑賤, 做一个荣神益人, 心中有爱的基督徒, 奉主耶稣圣名祈求, 阿们。(陈炽弟兄分享. 並附上原創曲一首 “耶稣我爱祢”)
Meditation & prayer: Jesus put Peter to the test of his understanding of the meaning of God’s Agape love by asking: “Do you love me, Peter?” for 3 times. But nowadays people use this sentence randomly, almost sounds like a hollow platitude. Man truly lacked the wisdom to comprehend the real meaning of love, until our Lord Jesus came to this earth to manifest and demonstrate with His personal sacrifice。Had he not shown us through his teaching and actions to love & care for each other, even toward the enemies & those who persecuted him, we would not have been able to transcend our carnal and selfish practices, let alone trying to grasp the deeper level of understanding of His divine love toward mankind. For those who believe in Him, He demonstrates his love to us daily, and holds us in His mighty arm of protection & nurture. Man cannot possibly derive real genuine love out of our sinful nature. But by making Jesus our authentic model, we are capable of surpassing our own limitations. May we submit ourselves to His authority and allow Him to rule our lives, so that we’ll become a Christian that is pleasing to God and benefiting to man, in Jesus holy name we pray, amen. (Brother Mike Chan’s sharing. Attached is a song entitle “Jesus I Love you”)
